
 

Sejmik Województwa Wielkopolskiego, al. Niepodległości 34, 61-714 Poznań, tel. 61 626 70 30, fax 61 626 70 31 

 
  RADNY 

WOJEWÓDZTWA WIELKOPOLSKIEGO 

             KRZYSZTOF SOBCZAK 

 

 

Poznań, 24 lutego 2020 roku 

 

 

 

 

Szanowny Pan 

Marek Woźniak 

Marszałek 

Województwa Wielkopolskiego 

 

 

 

ZAPYTANIE 

 

na mocy art. 23 ustawy o samorządzie województwa z dnia 5 czerwca 1998 r.                       

(t.j. Dz.U. z 2019 r., poz. 512 ze zm.) składam zapytanie w sprawie wsparcia Wielkopolski 

Wschodniej środkami finansowymi z obecnej perspektywy finansowej Unii Europejskiej. 

 

Władze Województwa Wielkopolskiego zwróciły się do Ministerstwa Energii                        

i Ministerstwa Inwestycji i Rozwoju o przegląd krajowych programów operacyjnych 

(Program Operacyjny Inteligentny Rozwój, Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój, 

Program Operacyjny Polska Cyfrowa, Program Operacyjny Infrastruktura i Środowisko)                 

w celu wskazania możliwości uzyskania wsparcia dla Wielkopolski Wschodniej jeszcze                  

w obecnej perspektywie finansowej. W dniu 3 czerwca 2019 roku w Koninie odbyła się 

Nadzwyczajna Sesja Sejmiku Województwa Wielkopolskiego, podczas której Sejmik 

jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego inicjatywy 

Sprawiedliwej Transformacji w Regionie Wielkopolski Wschodniej. Zgodnie z treścią 

stanowiska uchwały  Sejmik Województwa Wielkopolskiego skierował do Zarządu 

Województwa Wielkopolskiego oczekiwanie wypracowania programów wsparcia 

dedykowanych Wschodniej Wielkopolsce. 

W związku z powyższym zwracam się z zapytaniem: Czy zwracając się do                      

ww. ministerstw, władze Województwa Wielkopolskiego dokonały również przeglądu 

regionalnych programów operacyjnych w celu wskazania możliwości uzyskania wsparcia dla 

Wielkopolski Wschodniej jeszcze w obecnej perspektywie finansowej, zgodnie                                  

z oczekiwaniami określonymi przez Sejmik Województwa Wielkopolskiego w uchwale? 

Jeżeli dokonano takiego przeglądu, to proszę o przekazanie wniosków z jego dokonania. 

 

Z poważaniem 

Krzysztof Sobczak 
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